

Entdecken
ohne Grenzen
Explore without limits



ROMANTIK
HOTELS & RESTAURANTS
INTERNATIONAL

www.romantikhotels.com

Herbst auf Mallorca

Autumn on Majorca

Milde Temperaturen, einsame Strände: ideale Bedingungen, um die Sonneninsel aktiv zu erkunden. »

Mild temperatures and secluded beaches: ideal conditions for an active holiday on this sunshine island. »

Mallorca ist ein Golfparadies. Einer der schönsten Plätze liegt bei Capdepera, anspruchsvoller wird es auf dem Platz in Canyamel. Beide Plätze befinden sich in direkter Nachbarschaft zu Mallorcas Romantik Hotel, der 16-Zimmer-Finca Cases de Son Barbassa. Das Boutique-Hotel, umgeben von wilden Rosen, die sich zwischen Mandel-, Oliven- und Affenbrotbäumen ranken, zählt zu den letzten Geheimtipps auf der Insel.

WO WANDERN UND RADFAHREN AM SCHÖNSTEN SIND

Wer hoch hinaus will, nimmt den Weitwanderweg (auch Teilabschnitte) im Tramuntana-Gebirge. Olivenhaine und Orangenplantagen soweit das

Auge reicht. Im Nationalpark Peninsula de Llevant treffen Reisende, auf gut ausgebauten Wanderwegen seltene Wildvögel. Bei klarer Sicht reicht der Ausblick bis zur Nachbarinsel Menorca. Für Radsportler ist Mallorca ein Hotspot. Profis trainieren hier regelmäßig. Routen gibt es auch für Freizeitradler. Besonders schön: der Königsweg, Camí Reial, im Nordosten. Räder können direkt im Romantik Hotel Cases de Son Barbassa in Capdepera geliehen werden.

Romantik Hotel Cases de Son Barbassa, Capdepera - Mallorca



HOTELIER-TIPP: Olivenernte im Herbst – haus eigenes Olivenöl bei einer Verkostung probieren.

HOTELIER'S TIP: The olive harvest in the autumn – try the hotel's own olive oil at a tasting session.

» www.romantikhotels.com/Capdepera

Majorca is a golfers' paradise. One of the most attractive courses is in Capdepera, and there is a more challenging course in Canyamel. Both golf courses are in the immediate vicinity of Majorca's Romantik Hotel, the 16-room finca Cases de Son Barbassa. Surrounded by wild roses entwined among almond, olive and baobab trees, this boutique hotel is one of the last hidden gems on Majorca.

IDEAL CONDITIONS FOR HIKING AND BIKING

The long-distance hiking trail into the Tramuntana mountains (or sections of it) is perfect if you like heights. Groves of olives and oranges stretch as far as the eye can see. The Peninsula de Llevant National Park has well-built hiking trails where visitors can encounter rare wild birds. On a clear day, you can see all the way to the neighbouring island of Menorca.

Majorca is a hotspot for cyclists, and professionals train here regularly. There are also routes suitable for leisure cyclists. The Camí Reial, or "king's way", in the north-east of the island is particularly lovely. Bicycles can be hired directly from the Romantik Hotel Cases de Son Barbassa in Capdepera.



Die ehemalige Finca wurde liebevoll zum Hotel um- und ausgebaut. Die Terrassen sind hier luftig eingerichtet und best.